

Hello Sixth-Graders! Witajcie Szóstoklasiści!
[image: Happy Tuesday Quotes and Images]
How was your weekend ? Did you go out for a walk or ride a bike ?
I’m sending you English tasks for this week (June 8th-12th)
Wysyłam Wam materiały z j.angielskiego na ten tydzień.
Are you ready? Off we go! 

The Subject: Save the Sea: Episode 8-The ECO-ENGLAND AWARDS (podręcznik str.100, 101) 

[bookmark: _GoBack]1. Wysłuchaj nagrania historyjki obrazkowej, jednocześnie śledząc tekst wzrokiem( ścieżka 3.27 dołączona do lekcji). W ten sposób łatwiej zapamiętasz właściwą wymowę nowych zwrotów w języku angielskim. Następnie przeczytaj tą historyjką na głos. 
2. Przepisz słówka z „Glossary” oraz zrób ćwiczenie „Useful” w zeszycie. Zapamiętaj nowe słowka i zwroty. 
3. Ćw 2str.89 Na podstawie historyjki obrazkowej połącz pkt 1-3 z literami a-c tworząc zdania.Zapisz je w zeszycie.

4. Ostatnio tworzyliśmy zdania w czasie Present Perfect z użyciem never i ever. Dzisiaj kolejne typowe słówko dla tego czasu- słówko JUST (= właśnie, dopiero co). 
Używamy go, gdy mówimy o wydarzeniach, które dopiero co miały miejsce, 
np. I have just eaten sandwich.(Właśnie zjadłam kanapkę .)
 Słówko JUST stawiamy w zdaniu po have/has.  W tabelce Grammar apps str.101 znajdziesz kolejny przykład zdania z tym słówkiem.

6. Ćw. 3 str.101 Posłuchaj nagrania 3.28(dołączone do lekcji).Używając wyrażeń z niebieskiej rubryki napisz zdania o tym, co przed chwilą zrobiły różne osoby.(Pamiętaj o trzeciej formie czasownika!)Zapisz zdaniaw zeszycie. Podaję początek każdego ze zdań: 
1.HE HAS JUST….
2.THEY HAVE JUST…
3.SHE HAS JUST…
4.HE HAS JUST….

7.Czas na porównanie czasów PRESENT PERFECT i PAST SIMPLE.
Proszę obejrzyjcie uważnie film https://www.youtube.com/watch?v=i9u573I58JU


Jak usłyszeliście czasu PAST SIMPLE używamy, gdy mówimy o przeszłości ( czynnościach, które zakończyły się w przeszłości). Jest to czas przeszły dokonany. 
Typowe okoliczniki czasu to: yesterday – wczoraj yesterday morning – wczoraj rano yesterday afternoon – wczoraj po południu itd. the day before yesterday - przedwczoraj ago: two days ago, a week ago, a minute ago, an hour ago, a month ago itd. last: last week, last year, last Monday, last Sunday evening itd. in: in 2012, in March itd. 
W zdaniach oznajmujących stosujemy 2 formę czasownika a w pytaniach i przeczeniach wracamy do 1 formy 
np. He bought a new computer last week/ He didn`t buy a bike last week/Did he buy a bike last week?
 Yes, he did/ No, he didn’t
 Natomiast czasu PRESENT PPERFECT używamy, gdy mówimy o swoich doświadczeniach ( bez podawania dokładnej daty, kiedy one miały miejsce) lub o wydarzeniach, które dopiero co miały miejsce. 
Typowe wyrażenia to: just – właśnie never – nigdy ever – kiedykolwiek , since- od, for- przez jakiś czas
We wszystkich rodzajach zdań stosujemy 3 formę czasownika. W 3 os. l. poj. (he, she, it) mamy has a w pozostałych have np. She has just bought a bike. Ona właśnie kupiła rower. They have just bought a new house. Oni właśnie kupili nowy dom.

8.Zrób ćwiczenia 5 i 6 str.101 .Odpowiedzi zapisz w zeszycie.
9.Na koniec zrób poniższe ćwiczenia onliane:

https://web2.uvcs.uvic.ca/courses/elc/studyzone/330/grammar/upperf2.htm
https://quizlet.com/pl/500271305/present-perfect-past-simple-flash-cards/


Z racji zbliżającego się święta, nie zadaję pracy domowej. 
W dalszym ciągu proszę przysłanie str.68 i 69 z ćwiczeniówki!

DO ZOBACZENIA JUTRO ONLINE O GODZ.9 !!!
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